
Oświadczenie złożone 

przez senatora Grzegorza Peczkisa 

na 62. posiedzeniu Senatu 

w dniu 29 czerwca 2018 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra energii Krzysztofa Tchórzewskiego 

Szanowny Panie Ministrze! 

W związku z otrzymaną przez mnie skargą pana J.G. na działanie spółki (…), którą załączam, oraz brak 

czynności Urzędu Regulacji Energetyki, jeśli chodzi o rozwiązywanie zaistniałego konfliktu, zwracam się 

z uprzejmą prośbą o ocenę zaistniałej sytuacji oraz ewentualną interwencję w zakresie kwestionowania reali-

zacji obowiązku zakupu energii przez dystrybutorów od wytwórców (energii wytwarzanej w odnawialnych 

źródłach energii).  

Proszę o wyjaśnienie sytuacji w zakresie uregulowania zobowiązań za okres miniony, w którym energia 

była oddawana do sieci, faktury były wystawiane, lecz nie był realizowany obowiązek zapłaty za dostarczoną 

energię.  

Proszę też o jednoznaczną ocenę legalności takiej sytuacji, że wytwórców, dla wygody operatora na da-

nym terenie, zmusza się do podpisania umów o dystrybucji godzących w interes tych wytwórców. Jednocze-

śnie od podpisania tych umów uzależniany jest dalszy odbiór energii oraz realizowanie zapłaty za jej wytwo-

rzenie. 

Z wyrazami szacunku 

Grzegorz Peczkis 
 


